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Het CDA Utrecht heeft meerdere signalen ontvangen over niet-werkende straatverlichting. Omdat 
het van belang is dat mensen veilig over straat kunnen en de kwaliteit van de openbare ruimte hoog 
in het vaandel staat, is dit onwenselijk. Goedwerkende straatverlichting betekent echter ook dat 
onnodige verlichting voorkomen wordt. We gaan er dan ook vanuit dat de gemeente in dezelfde lijn 
als vorig jaar weer zal deelnemen aan de Nacht van de Nacht. Maar verlichting moet wel werken op 
momenten dat we het willen. Daarover gaan onze volgende vragen:

1. Hoeveel meldingen heeft de gemeente in het afgelopen jaar ontvangen, zowel via SlimMelden als 
via andere kanalen? 

2. Is hierin een toename of ander patroon te herkennen? Zo ja, hoe duidt het college dit? 

Vanuit de wijkraad West kwam ook de vraag naar voren hoe het zit met de niet-werkende 
straatverlichting aan de Vleutenseweg. Ook aan de Leidsekade viel deze week de verlichting uit. 

3. Wat was de oorzaak daar ter plekke: had dit te maken met werkzaamheden of is hiervoor een 
andere reden? 

Wij krijgen regelmatig klachten binnen van inwoners die aangeven dat ze geen terugkoppeling 
krijgen vanuit SlimMelden en in sommige gevallen ook lange tijd geen resultaat op straat. 

4. Wat is de precieze afgesproken hersteltermijn en wordt deze in de praktijk ook gehaald?

5. Hoe wil het college hierin verbetering aanbrengen? 

CDA Utrecht vindt het ook van belang om te kijken hoe de straatverlichting verduurzaamd kan 
worden en de afhandeling van meldingen versneld. 

6. Kan het college een brief sturen met daarin meer informatie over het lopende 
onderhoudscontract, welke afspraken daarin staan en hoe en wanneer het mogelijk is voor de 
raad om te sturen op nieuwe afspraken?




